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Sobota 15. října 2011 od 15:30 hodin

10. kolo

FC Přední Kopanina
Hlavní rozhodčí: Zbyněk Novotný (Hradec Králové)
I. asistent: Aleš Šob (Hradec Králové)
II. asistent: Jan Dobrý (Praha)
Delegát utkání: Josef Novotný (Mariánské Lázně)

FK Baník SoušSOUPEŘ

FCPK ARCHÍV, foto: Ladislav Pilař (FCPK vs Žatec, divize 9. kolo) 

PARTNER DNEšNÍHO UTKáNÍ:
MAUR s.r.o. • PRAHA 6

MAUR s.r.o. • PRAHA 6

MAUR s.r.o. • PRAHA 6

MAUR s.r.o. • PRAHA 6



NOVÝ 
FREEMONT 
prostor, variabilita, komfort a výbava, vše v jednom voze

 PŘIJĎTE VYZKOUŠET AMERICKOU SÍLU S DUŠÍ ITALA
ZAVÁDĚCÍ CENA OD 569.000,-Kč

(KE KAŽDÉMU VOZU ZDARMA DEFEND LOCK-ZÁMEK ŘAZENÍ)
 

Slánská 111, 272 01  KLADNO, 
tel: 608 955 594, 777 045 511, www.smazikkladno.cz

FREEMONT BOŘÍ MÝTY A PŘEDSUDKY 
ZA 1. MĚSÍC PRODEJE OBJEDNÁNO 16.000 VOZŮ, PŘIČEMŽ 80 % ZÁKAZNÍKŮ NIKDY NEVLASTNILO VOZY ZNAČKY FIAT

platí na objednávky do 30. 9. 2011 
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INZERCE

NA TOMTO MÍSTĚ MŮŽE BÝT I VAšE REKLAMA, volejte tel.: 777 753 545

Základní informace o UNIQA pojišťovně

•  UNIQA pojišťovna, a.s. zahájila svou činnost na českém po-
jistném trhu v roce 1993. Je držitelem univerzální pojišťo-
vací licence, která jí umožňuje podnikat ve všech oblastech 
neživotních i životních odvětví. V současné době má v na-
bídce prakticky všechny produkty k uspokojení veškerých 
pojistných potřeb, a to jak soukromých, tak korporátních klientů. 

•  UNIQA pojišťovně patřilo během její dosavadní osmnáctileté historie vždy místo mezi desítkou nej-
větších pojišťovacích společností podnikajících na českém trhu. Své služby nyní poskytuje celkem 
na 160 prodejních místech po celé České republice. Portfolio zahrnuje více než 600 tisíc pojistných 
smluv. Roční předepsané pojistné činí 5 miliard korun.

•  V roce 2010 získal její produkt Rizikové životní pojištění s dividendou ocenění „Životní pojištění roku“ 
(Fincentrum). 

•  Mezinárodní koncern UNIQA se sídlem ve Vídni, jehož je součástí, je významnou evropskou pojišťov-
nou s více než pětinovým podílem na rakouském trhu. Prostřednictvím svých více než 30 dceřiných 
společností působí nyní již v 21 zemích celé Evropy. 

• UNIQA Group disponuje ratingem „A“, naposledy potvrzeným v roce 2010. 

MùSTSKÁ âÁST FOTBALOV¯ KLUB

V¯ROBA PONOÎEK
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vy u partnerů 
klubu. Více 
informací o 
Klubové kar-
tě v sekreta-
riátu klubu nebo 
na webu FCPK.CZ! Karta stojí 200 
Kč. Její dětská kolegyně pak 100 Kč.

■ Vítejte na stadiónu v Přední Kopani-
ně. Podzimní část sezóny 2011/2012 
míří do své poslední třetiny a fotbalisté 
FCPK hostí v 10. kole doma FK Baník 
Souš. Vítáme hráče, funkcionáře i fa-
noušky našeho dnešního soupeře, 
který je v letošním ročníku nováčkem 
soutěže.

■ Mostecký tým Baník Souš přinesl 
do divize zejména bombastický útok. 
Pět gólů Souš nasázela Teplicím, Blša-
nům, Vyšehradu a Litoli dokonce šest 
kousků!!!

■ Kopaninští střelci mohou se svými 
8 přesnými zásahy jen závidět. Na 
druhou stranu Souš už 20x inkasova-
la, zatímco Kopanina dostala gólů jen 
dvanáct. Oba týmy mají před utkáním 
stejný počet bodů 12.

■ Aktéři dnešního utkání budou psát 
historii. Jedná se totiž o první vzájemný 
zápas Přední Kopaniny a Baníku Souš.

■ Partnerem dnešního utkání je Řez-
nictví U Rysů, které kromě tradiční 
a nejoblíbenější první ceny (14kg šun-
ky) připravilo ceny i pro další čtyři výher-
ce v tombole.

■ I v nové sezóně naplno pokračuje 
náš projekt klubové televize FCPK 
TV na internetové adrese FCPK.CZ!!! 
Ojedinělý projekt, který vám umožní 
vychutnat si nejlepší momenty každé-

ho utkání i u vás doma a vyslechnout 
rozhovory s trenéry i hráči po skončení 
utkání.

■ Nezapomeňte, že vaše vstupenky 
budou slosovány v tradiční poločaso-
vé tombole. Připraveny jsou zajímavé 
ceny od našich partnerů. Na oficiálním 
webu Přední Kopaniny FCPK.CZ si pak 
můžete prohlédnout fotografie z předá-
vání tomboly.

Vystavení vozů Fiat během domá-
cích zápasů FCPK pro Vás zajišťuje 
dealer vozů Fiat, společnost Smažík 
Kladno. Více informací na www.
smazikkladno.cz

Vaším průvodcem ve všech domácích 
utkání i v nové sezóně je tradičně 
moderátor Patrik Rokl. Oblíbený 
speaker a populární DJ startuje svůj 
program vždy hodinu před utkáním.

Úplnou novinkou je možnost zakoupit 
Klubovou kartu FCPK. Získáte s ní 
levnější vstupné na zápasy a další sle-

FC PŘEDNÍ KOPANINA

Pá, 19:00 Blšany (16.)  – Neratovice (15.)
So, 10:15 Teplice B (13.)  – Zápy (2.)
So, 10:15 Český Dub (14.)  – Meteor (12.)
So, 15:30 FCPK (8.)  – Souš (7.)
So, 15:30 Vilémov (3.)  – Jirny (1.)
So, 15:30 Motorlet (4.)  – Čelákovice (9.)
So, 15:30 Litol (10.)  – Brozany (11.)
Ne, 15:30 Žatec (5.)  – Vyšehrad (6.)

So, 10:15 Čelákovice (9.)  – Litol (10.)
So, 15:30 Souš (7.)  – Žatec (5.)
Ne, 10:15 Meteor (12.)  – Teplice B (13.)
Ne, 10:15 Vyšehrad (6.)  – Motorlet (4.)
Ne, 15:30 Zápy (2.)  – FCPK (8.)
Ne, 15:30 Neratovice (15.)  – Český Dub (14.)
Ne, 15:30 Jirny (1.)  – Blšany (16.)
Ne, 15:30 Brozany (11.)  – Vilémov (3.)

10. kolo divize B (15.– 16. 10. 2011) 11. kolo divize B (22.– 23. 10. 2011)

Sledujte oficiální web našeho klubu 
FCPK.CZ. Každodenní zpravodajství, 
fotografie z utkání, rozhovory, statistiky 
a mnoho dalších informací. Zařaďte 
si adresu www.fcpk.cz do vašich 
oblíbených!
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PŘEDSTAVUJEME FK BANÍK SOUš

SOUTĚŽ FAČR – DIVIZE B 2011/2012
Podzimní rozpis FCPK Aktuální tabulka divize B

 1. FCPK – Čelákovice 13.  8. 17:00 2 : 1
 2. Vyšehrad – FCPK 21.  8. 10:15 3 : 0 
 3. FCPK – Motorlet 27.  8. 17:00 1 : 0
 4. Litol – FCPK  3.  9. 17:00 1 : 0
 5. FCPK – Vilémov 10.  9. 17:00 0 : 1 
 6. Blšany – FCPK 17.  9. 10:30 1 : 2
 7. FCPK – Český Dub 24.  9. 16:30 1 : 0
 8. Teplice B – FCPK  1. 10. 10:15 2 : 0
 9. FCPK – Žatec  8. 10. 16:00 2 : 3
10. FCPK – Souš 15. 10. 15:30 
11. Zápy – FCPK 23. 10. 15:30 
12. FCPK – Meteor 29. 10. 14:30 
13. Neratovice – FCPK  6. 11. 14:00 
14. FCPK – Jirny 12. 11. 14:00 
15. Brozany – FCPK 20. 11. 13:30 

Krátce o Souši
Souš (německy Tschausch) je místní část města Mostu v okrese Most v Ústeckém kraji. Současná zástavba je jen menší část původní obce, 
která byla v 60. letech 20. století zbořena kvůli těžbě hnědého uhlí. Zaniklá obec se nacházela zhruba 3,5 km severozápadním směrem od 
centra současného Mostu v nadmořské výšce 230 metrů. Dnešní čtvrť se rozkládá na severozápadním úpatí kopců Hněvín a Široký vrch, 
které ji oddělují od Mostu. (zdroj: Wikipedie)

Postup FK Baník Souš do divize
Tým Souše postoupil do divize v minulé sezóně, kdy s 58 body vyhrál Ústecký přebor. Administrativní cestou s ním nakonec postoupil i druhý 
Žatec (52 bodů) a třetí Blšany (50).

Podzimní výsledky FK Baník Souš (28 branek):
Souš – Brozany 1:1 (Wagner), Čelákovice – Souš 1:0, Souš – Vyšehrad 5:1 (Schoř 4, Štípek), Motorlet – Souš 5:2 (Linka, Jung), Souš – Litol 
6:1 (Linka 3x, Zícha, Štípek, Leibl), Vilémov – Souš 3:1 (Smrž), Souš – Blšany 5:0 (Schoř 2, Štípek 2, Leibl), Český Dub – Souš 3:3 (Jung 2x, 
Hošek), Souš – Teplice B 5:5 (Schoř 2, Smrž, Linka, Zícha).

Podzimní střelci FK Baník Souš
8 – Schoř, 5 – Linka, 4 – Štípek, 3 – Jung, 2 – Smrž, Leibl, Zícha, 1 – Wagner, Hošek

Sestava FK Baník Souš v posledním zápase s Teplicemi B (5:5):
Hanus – Wagner, Horák (60. Leibl), Duran, Zícha - Schoř, Smrž, Linka (75. Hofmann), Ihracký - Štípek, Jung (81. Lorenc). Trenéři: Karel Chlad, 
Zdeněk Kopas.

Co napsal iSport.cz po zápase Baník Souš vs. Teplice B:
ČESKÝ FOTBAL – V divizi B jsou úplnými zelenáči. Bilanci ale mají jako ostřílení mazáci, a ne jako kdyby před sezonou postoupili z ústec-
kého přeboru. Fotbalisté Souše jsou po Jirnech nejofenzivnějším týmem ze všech pěti divizí, nastřádali už 28 branek! O víkendu si to opět 
rozdali ve svém stylu s béčkem Teplic.

Výsledek? 5:5! To byla jízda! Za osm minut už vedli 2:0. O čtvrt hodiny později zase prohrávali 2:3. Baník Souš si připravil pro hosty 
z Teplic „soušskou férovku“ – ofenzivní kolotoč ve vysokém tempu, u kterého se divák rozhodně nenudí.

Remízu 5:5 museli nakonec domácí zachraňovat patnáct minut před koncem. „Chceme hrát fotbal pro diváky, aby se bavili. Padá nám to 
tam, a to je jenom dobře,“ říká trenér Souše Karel Chlad. Celek z Mostecka si vystřílel vynikající statistiku.

Z devíti utkání nasázel soupeřům 28 branek (víc daly z divizních týmů jen Jirny – 29), což dělá 3,1 gólu na zápas! V soutěži deníku Sport 
o nejofenzivnější tým patří Souši díky téhle produktivitě šesté místo. Každý líc má ale i svůj rub. Mančaft by měl začít lépe šlapat v obraně.

„Dáváme sice hodně branek, ale někdy je nám to houby platné, protože děláme příliš zbytečných chyb vzadu. Mohli jsme mít klidně víc bodů, 
než dvanáct,“ povzdychne si Chlad. Souš inkasovala už dvacetkrát, což z ní dělá třetí nejhůř bránící tým divize B. A to je na sedmém místě.

„Náš celek má dvě tváře. Tu domácí a pak venkovní,“ přemítá Chlad. „Doma střílíme spoustu gólů, venku se naproti tomu prosazujeme 
velmi ztěžka a kvůli našemu útočnému apetitu pak často inkasujeme.“ Zlatá slova trenéra potvrzují čísla. Souš dala v domácím prostředí 
z celkových 28 branek hned 22!

1. Jirny 9 7 1 1 29 :   8 22 (10)
2. Zápy 9 6 2 1 18 :  10 20 (5)
3. Vilémov 9 6 2 1 15 :   8 20 (5)
4. Motorlet Praha 9 6 1 2 19 :  10 19 (7)
5. Žatec 9 5 1 3 17 :  11 16 (4)
6. Vyšehrad 9 5 0 4 16 :  16 15 (3)
7. Souš 9 3 3 3 28 :  20 12 (–3)
8. FCPK 9 4 0 5 8 :  12 12 (–3)
9. Čelákovice 9 3 2 4 8 :  14 11 (–1)

10. Litol 9 3 2 4 12 :  26 11 (–1)
11. Brozany 9 3 1 5 15 :  15 10 (–2)
12. Meteor Praha 9 3 1 5 17 :  19 10 (–5)
13. Teplice B 9 2 3 4 21 :  19 9 (–6)
14. Český Dub 9 1 3 5 10 :  20 6 (–9)
15. Neratovice - Byškovice 9 1 3 5 9 :  19 6 (–6)
16. Blšany 9 0 3 6 11 :  26 3 (–12)

www.tjbaniksous.cz
www.facebook.com/tjbaniksous
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FC PŘEDNÍ KOPANINA

Žádný zanďour, klidně ať je to přestřelka, 
hlavně musíme vyhrát, říká trenér Duda 
před Souší.
Přední   Kopanina (tru) – Fotbalisté Přední 
Kopaniny podruhé v sezoně čelí nepříjemné 
situaci, kdy dvakrát v řadě prohráli. Na přede-
šlé ztráty navázali výhrami v Blšanech a doma 
s Českým Dubem, teď se pokusí o totéž. V ces-

tě stojí nováček ze Souše, který zatím překvapuje svou útočnou 
silou: Souš nastřílela soupeřům už 28 branek, lepší jsou ve všech 
pěti divizních skupinách v republice pouze Jirny. „Souš u nás před-
vede jen to, co jí dovolíme. Já věřím, že toho bude co nejméně,“ 
říká kopaninský trenér Radek Duda.

Jaká je v týmu po dvou porážkách nálada?
Máme co napravovat, všichni to tak cítí. Co se týče nálady, to je teď 
těžké říct. Trénujeme v menším počtu, máme tam nějaké zraněné 
a nemocné, takže to plácáme dohromady jak můžeme.

Nemáte v takové chvíli strach z toho, aby nepřišla nějaká 
výsledková krize?
Samozřejmě, že obavy mám, ale hráči jsou na zápas připravení. 
Všichni velmi dobře vědí, o co jde, o co se hraje. Věřím, že zápas 
proti Souši zvládneme, protože je pro nás docela klíčový.

Myslíte z pohledu podzimu nebo celé sezony?
Spíš z pohledu podzimu, sezona je dlouhá a do jejího konce je dost 
zápasů. Ale podzim se teď dostane do poslední třetiny a v závěru 
nás čekají těžcí soupeři. Teď přece nebudeme doma rozdávat body 
každému, kor ne nováčkům.

Před týdnem jste doma prohráli s dalším nováčkem ze Žatce 
2:3. Co bylo v tomhle zápase z vaší strany špatně?
Chyběl nám hlavně důraz v útočné fázi a koncovce. Co se týče 
obranné fáze, byly tam velké individuální chyby, kterých jsme se 
v předešlých utkáních nedopouštěli. Ale teď byl v tomhle směru 
opravdu markantní rozdíl a my jsme byli potrestaní. To jsem si po-
tvrdil i poté, kdy jsem si zápas pustil na videu.

Trápíte se v útočné fázi. V devíti kolech jste dali pouze osm 
gólů, což je společně s Čelákovicemi nejméně ze všech cel-
ků ve skupině B. Jak se dá produktivita zlepšit? Pouze tré-
ninkem střelby, nebo se snažíte s hráči mluvit a zvednout 
jim sebevědomí?

Jsem trenér, který se snaží komunikovat s hráči, se všemi. Ale 
trenér ten gól do fotbalisty prostě nedá. Kluci musí mít v sobě tu 
zarputilost, drzost a chladnokrevnost. To nám chybí, na hřišti je 
to zatím znát.

Můžou mít útočníci v hlavách, že se jim nedaří dávat góly? 
Může je to nějak ovlivnit?
Není to jen problém útočníků, týká se to útočení celého mužstva. 
Je pravda, že útočník by měl dát za dva nebo tři zápasy vždycky as-
poň jeden gól. Kdybychom si dělali čárky, měli by mít naši útočníci 
třeba po čtyřech gólech. Zatím jediný Salim Sdiri dal tři góly, což je 
pořád po devíti kolech docela málo.

Máte nějaké varianty, jak útočnou fázi oživit?
Moc toho na výběr není. Hraje teď stará dvojice, která táhla Ko-
paninu na jaře, tedy Salim Sdiri s Dominikem Santlerem. Honza 
Hrubý už třetí týden marodí, Michal Hrebiček je zaneprázdněný 
prací, má toho dost. Moc variant do útoku nemáme. Na začátku 
sezony jsem si myslel, že budu mít před zápasy těžkou hlavu, koho 
postavit, ale nakonec jsem rád, že máme nějaké útočníky vůbec 
k dispozici.

Souš problémy se střílením gólů evidentně nemá. Z osmde-
sáti divizních týmů v republice je druhá nejproduktivnější. 
Co od ní čekáte? Totální ofenzivu?
Vím o tom, že Souš dokáže góly střílet, s tím opravdu soupeř pro-
blém nemá. Musíme se zaměřit na kvalitní obrannou fázi s tím, že 
nesmíme vytvářet stejné chyby jako proti Žatci. Budeme to ale stá-
le zkoušet dopředu. Samozřejmě nebudeme hrát žádného zanďou-
ra, to nechceme! Souš u nás ale předvede jen to, co jí dovolíme. Já 
věřím, že toho bude co nejméně.

Naposledy hrál váš sobotní soupeř 5:5 proti Teplicím B. 
Souš góly hodně dává, ale taky často inkasuje. Očekáváte 
podobnou přestřelku?
(Usměje se) Mně by se to líbilo. Ať lidi vidí góly. Jen ať nepadají 
pouze do naší sítě. My teď sice branky moc nestřílíme, ale třeba 
se ten pytel někdy roztrhne. Tak proč ne teď? Hlavně abychom dali 
o gól víc než Souš.

Takže očekáváte výhru 6:5?
To by bylo pěkné, určitě bych jí bral. My teď ty tři body potřebujeme 
jako sůl.

Brankáři: Petr Jeřábek, Daniel Borský, Petr Pavelka

Obránci: Šimon Honetschläger, Martin Čihák, Lukáš Kunt, Kamil Výborný, 
Martin Brabec, Günter Bittengel

Záložníci: Martin Hašek, Miloslav Houška, Roman Vyšata, Jiří Gerstner,
Pavel Zadina, Michal Jaráb, Michal Šimlinger, František Truhlář, 
David Průša

Útočníci: Salim Sdiri, Dominik Santler, Michal Hrebíček, Jan Hrubý

Realizační tým: Radek Duda (trenér), Petr Fiman (asistent), 
Pavel Zelenka (vedoucí mužstva), Petr Pavelka (trenér brankářů)

www.fcpk.cz
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FK BANÍK SOUš

Z Kopaniny chceme odvézt aspoň bod, řekl kouč Souše  
Karel Chlad.
Souš  (cig) – Nováček FK Baník Souš se zatím v divizi drží v jejím 
středu. Za devět zápasů si dokázal získat pozornost zejména množ-
stvím nastřílených branek (28). Ve třech skupinách českých divizí jsou 
lepší jen Jirny, a to jen o jediný gól. Souš dala pět gólů Teplicím, Vyše-
hradu, Blšanům a Litoli nasázela dokonce ještě o gól víc. O ofenzivní 
smršti, ale i slabší obraně týmu, jsme si před utkáním 10. kola divize 
s Přední Kopaninou povídali s trenérem Karlem Chladem.

Na nováčka Souš zažívá dobrý start. Souhlasíte?
Není nejhorší, ale bohužel to zatím doháníme jen doma. Venku 
jsou naše výkony slabší.

Čím si to vysvětlujete?
Zaprvé přechodem z krajského přeboru do divize, za druhé tím, že 
máme 5 - 6 kluků vyloženě mladých a jejich adaptace bude chvilku 
trvat.

Měli jste podobné problémy v přeboru, že byste soupeře 
bourali doma a venku jsme měli jinou tvář?
Tam ne. Na jaře jsme v Ústeckém přeboru všechny zápasy vyhráli 
mimo snad jedné nebo dvou remíz. Tam to bylo bez problémů.

Kromě Souše nakonec z přeboru postupoval i Žatec a Blša-
ny. Co vy na to?
Bylo to překvapení, celkem s tím nikdo nepočítal. Mysleli jsme, 
že půjde jen jeden. Ta kvalita třetího postupujícího, tedy Blšan, se 
však projevuje. Jsou v divizi poslední.

Nebyli jste naštvaní? Nemuseli jste se tolik honit a mít nervy…
Ani ne. Když už jsme šli do neznáma, tak aspoň dva týmy jsme znali.

Vy jste přebor vyhráli, ale v tabulce divize je zatím lepší Ža-
tec. Přitom skončil o 6 bodů za Souší?
Žatec se dá říci, že hodně posílil. Hodně jim pomohl příchod zkuše-
ného Pikla a Klasny. S nimi šla kvalita a výkony Žatce nahoru.

Říkáte, že jste šli do neznáma. Jaká je tedy divize?
Zvykáme si. Zatím jsme lepší doma, ale i venku jsme odehráli 
slušné zápasy. Třeba v Čelákovicích. Pro mě osobně byl největším 
překvapením poslední zápas s Teplicemi. Mají mladé mužstvo, ale 
hrály výborně. Dá se říci, že byly lepší než my, i když utkání skončilo 
remízou.

V čem vidíte největší rozdíl mezi přeborem a divizí?
Rozdíl je velký. V nasazení, taktice hry. Krajský přebor je jednoduš-
ší, živelnější, proti tomu divize je zkušenější. Soupeř umí každou 
chybu potrestat. A protože mi je venku děláme pravidelně, doplá-
címe na to.

Souš je předměstí Mostu. Zřejmě těžíte i z toho, že druholi-
gový Most momentálně nemá béčko?
Právě, že netěžíme. Vztahy mezi funkcionáři obou klubů nejsou 
dobré a spíš na to doplácíme. Mohli jsme udělat některá hostování 
nebo přestupy hráčů, ale ti šli nakonec jinam než do Souše.

Není to škoda, když jste takhle vedle sebe?
Uvidíme, co bude. Situace v Mostě je nejasná. Nikdo neví, co bude, 
až tahle polovina soutěže skončí.

Váš čeká nyní zápas s Přední Kopaninou. S čím jedete do 
Prahy? Co víte o soupeři?
Abych pravdu řekl tak skoro nic. Jsem pracovně hodně zaneprázd-
něn, na pozorování soupeřů není čas. Ale samozřejmě vidíme ta-
bulku, počty vstřelených a obdržených branek. Samozřejmě neje-
deme na Kopaninu prohrát, uvidíme podle vývoje utkání, ale aspoň 
remízu uhrát chceme.

Své soupeře strašíte počtem vstřelených branek. Čím si vy-
světlujete takové žně?
V domácím prostředí bych řekl, že nervozita a nezkušenost mla-
dých hráčů se vymaže, navíc zatím jsme byli vždy schopní dát brzy 
gól a to pak mužstvo jede. Naopak venku se nám to nedaří.

V počtu inkasovaných branek jste naopak třetí nejhorší 
v divizi B.
Jak jsem říkal. Venku dochází k tomu, že inkasujeme laciný gól 
nebo dva a mužstvo už není schopné se tomu postavit. Pak se 
může stát, že dostaneme 4-5 gólů viz Motorlet.

Ale vy nemáte úplně mladé mužstvo. Máte tam i zkušené 
hráče?
Je to pravda. Gólman Unger, záložník Ihracký, který však byl del-
ší dobu zraněn a Schoř, středový záložník. Pak už je tam mladší 
generace.

Kde byste nejraději viděl Souš po skončení této sezóny di-
vize?
V prostředku tabulky. Myslím, že na nováčka by to nebylo nejhorší.

www.tjbaniksous.cz

Brankáři: Michal Unger (75), Petr Hanus (91)

Obránci: Vít Popelka (87), Karel Horák (89), Dan Duran (91),
Tomáš Walter (81), Ondřich Zícha (90), Jakub Hošek (86), Jiří Jirák (92)

Záložníci: Milan Smrž (91), Petr Linka (91), Zdeněk Hanzlíček (82),
Vladimír Wagner (84), Petr Ihracký (74), Robert Schoř (94), Tomáš Heindenreich (76), 
Ladislav Dolejška (92), Ladislav Hofman (91), David Lorenc (92)

Útočníci: Lukáš Urban (89), Václav Štípek (84), Stanislav Jung (92),
Milan Faltus (92)

Realizační tým: Karel Chlad (trenér), Zdeněk Kopas (asistent trenéra), 
Karel Giampaoli (asistent trenéra), Josef Novák (vedoucí mužstva), 
Richard Mathaus (masér), Petr Türb (masér a kustod)



10

Přední Kopanina – Čekají se od něj góly, 
ale ty nepřicházejí. Pro Dominika Sant-
lera jsou zatím branky soupeře zakleté. 
Mladý útočník se střelecky trápí, ostatně 
jako celý tým Přední Kopaniny. Mužstvo 

dalo v devíti kolech divize B pouze 8 gólů – a Santler ještě 
nezvedal ruce nad hlavu po svém zásahu ani jednou. „Vě-
řím, že to zlomím proti Souši. Té se střelecky hodně daří, asi 
bude útočit, takže by pro nás útočníky mohlo být víc prosto-
ru,“ doufá zanedlouho 20letý Santler.

V této sezoně jsi odehrál už 480 minut, tedy osm ho-
din, a stále čekáš na gól. Jak to prožíváš?
Přiznávám, že je pro mě frustrující, když ty góly nepřicházejí. 
Chci se strašně trefit, dostávám se do šancí, ale pořád mi to 
do brány nechce spadnout.

Co je špatně?
Nevím, fakt nevím. I v tréninku se snažím dostávat do kon-
covky, zkouším to proměňovat, ale v zápase to prostě ne-
jde.

A v tréninku ano?
Tam je to něco jiného, na zakončení má člověk víc času, při 
zápase je to mžik. Člověk se musí rychle a správně rozhod-
nout. Kluci se mi na tréninku i po zápase smějí, co jsem to 
zase nedal, že bych měl své šance proměňovat, ale já se 
pořád snažím. Není to tak, že bych se schovával. Cpu se do 
koncovky, ale prostě se mi nedaří.

Bereš si to hodně?
Beru, každou šanci, kterou nedám, si doma pouštím, pořád 
dokola. Dívám se, co jsem udělal špatně, co mohlo být lepší. 
Ty sestřihy ze zápasů už znám nazpaměť, něco mi k tomu 
řekne i táta.

Na co jste společně přišli?
(usměje se) Zatím na nic. Táta mě zkouší motivovat, před 
každým zápasem mám u něj vypsanou finanční odměnu za 
gól, ale já ho prostě nenechám, aby mi ty peníze dal. Už 
zkoušel i zvýšit sazbu, ale pořád nic. Nevím, kolik by mi mu-
sel slíbit, abych to už protrhnul.

Proti Žatci jsi měl velkou šanci, hlavičku zblízka ti ale 
brankář vyrazil. Tam jsi byl gólu hodně blízko, viď?
No jo, ale to už je třetí podobná situace, která dopadla stej-
ně. I trenér Duda mi říkal, že takové šance musí skončit gó-
lem. Radil mi, jak mám mířit. Důležité je tlačit míč do země, 
když to hlavičkuju přímo, tak je to pro brankáře nejlehčí. Já 
tedy nejsem žádný extra hlavičkář, ale moc dobře vím, že 
podobné šance bych dávat měl. Spíš je musím proměňovat. 
Bylo to za stavu 0:2, mohli jsme se dotáhnout do zápasu. 
Pak jsme to ve druhém poločase těžko doháněli, měli jsme 
málo času.

Jakou roli hraje v tvém zakončení věk? Pořád patříš 
mezi velmi mladé a nezkušené hráče.
Je možné, že to nějaký vliv mít bude. Asi jsem z těch šancí už 
trochu vyklepaný. Snažím se, ale nejde mi to. S přibývajícím 
časem stoupá i nervozita. Střelecky se ale nedaří celému 
týmu. Trenér Duda mluví o tom, že musíme dávat víc gólů. 
Je to zatím v tomhle směru zvláštní sezona. Góly sice ne-

dáváme, ale také jich moc nedostá-
váme. Kouč nám neustále opakuje, ať 
hrajeme dopředu, ať se nebojíme. Šance 
si dokážeme vytvářet, jenže je nedáme, vyrobíme zbytečné 
chyby vzadu a ztrácíme body. Já sám mohl a měl dát tak 
čtyři až pět gólů, to úplně v pohodě.

Myslíš, že tuhle nepříznivou bilanci prolomíš společně 
s celým týmem v sobotu proti Souši?
No, chtěl bych to už prolomit, abych pomohl mančaftu a ko-
nečně se radoval. Věřím, že to přijde. Navíc mám v Souši 
kamaráda, s kterým jsem hrál na Kladně, takže i kvůli tomu 
mě láká skórovat. Abych se mu mohl po zápase trochu vy-
smát, že jsme je porazili a já k tomu gólově přispěl. (usmívá 
se)

Souš je přesný opak Kopaniny: nasázela už 28 gólů! 
Co ty na to?
Bilance je to hezká, tohle už je vysoké číslo. Dopředu bu-
dou určitě silní, ale taky Souš docela hodně inkasuje... My 
si věříme, doma jsme silní. Do šancí se dostáváme, když je 
proměníme, teda hlavně já, tak můžeme vyhrát. Nemáme 
se čeho bát, hrajeme slušně, jen to zatím nedokážeme pře-
tavit do gólů. Zatím...

Proti Souši byste měli zabrat, druhá porážka ve dvou 
týdnech doma pro vás asi nepřichází do úvahy...
No, to ne! Cítíme, že je potřeba zabrat. Chceme vyhrát, nála-
da je bojovná. Nezvládli jsme to doma se Žatcem a byla by 
velká škoda ztratit další domácí zápas. Věřím, že jsme si to 
vybrali proti Žatci, teď to bude výsledkově jiné.

Kde byl v zápase se Žatcem problém?
První poločas byl vyrovnaný, na šance jsme byli možná lepší. 
Oni se prosadili ze dvou příležitostí, my nedali nic. Výsledek 
o půli mohl být úplně jiný, mohli jsme v klidu vést. Místo toho 
jsme museli hrát vabank, hnali jsme se ve velkém počtu do-
předu. Podařilo se nám snížit, ale když jsme dostali na 3:1, 
už nebylo moc času se zápasem něco udělat.

DOMINIK SANTLER

Cítíme, že proti Souši musíme zabrat, 
říká útočník Santler

Foto: FCPK (Ladislav Pilař)
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DOMINIK SANTLER

V minulé sezoně jsi dal čtyři divizní góly. Dělal sis ně-
jaký střelecký plán na tuhle?
Plán mám jediný: aby mi to tam padalo. Když jsem hrál v do-
rostu, spoléhali na mě kluci, že dám vždycky nějaký gól. Tady 
na mě určitě taky spoléhají, zatím jsem je moc nepotěšil. 
V dorostu je samozřejmě střílení branek lehčí, ale mezi muži 
už hraju docela dlouho, takže bych ty šance měl dávat. Uvě-
domuju si to. Ale ještě víc než na mě se tady ohledně gólů 
spoléhá na Salima Sdiriho. Umí se dostat do šancí a rozho-
dovat zápasy. V tom je jeho velká síla, najednou se někde 
vynoří a trefí. Já bych byl v téhle roli taky rád. Musím pořád 
poctivě trénovat, pak se určitě dočkám.

Pak by se z tebe mohl stát další slavný šutér v útoku 
Přední Kopaniny, následník dvojice Strnadel – Giil.
No, tohle jsou velká kopaninská jména, to bude těžké. Oba 
kluky jsem poznal. Oivind Giil má skvělou kopací techniku, 
Bohouš Strnadel zase nemusí běhat, umí se postavit a v té 
vyložené situaci dá gól. To mi chybí, ten klid v zakončení, ta-
koví hráči jsou cenní pro tým. Ti, co nemusí devadesát minut 
lítat nahoru a dolů za míčem, ale čekají si na jednu situaci, 
kterou zvládnou. Ten klid v koncovce bych od těchto dvou 
hráčů bral. Jinak jsem jiný typ. Běhám, co to dá. Snažím se 
dostávat k míči, hledat si ho, aby se ke mně odrazil.

Jaké ses vůbec dostal na Kopaninu? Objevil ses tady 
jako dorostenec před minulou sezonou a hned ses 
chytil v mužích. V béčku sis brzo vykopal šanci i v di-
vizním A-týmu.
Začínal jsem na Kladně nejdřív Kročehlavy, pak TJ Novo-
městský Kladno. Táta mi pak říkal, že bych to měl zkusit 
někde výš. V Kladně je SK, ale tam se mi nechtělo, fotbal 
tam jde trochu dolů, tak jsme se dohodli, že seženeme něco 
v blízkosti, abych u toho stíhal školu. Dívali jsme se na inter-
net a oslovil jsem Zličín s Přední Kopaninou.

Takže ses nabídnul?
Tak nějak. Tomáš Cigánek z Kopaniny se ozval dřív a jsem 
rád. Já tenhle tým předtím neznal, ale líbí se mi tady, jsem 
spokojený. Parta je v pohodě, i lidi ve vedení. Všechno na 
mě dělalo od začátku pozitivní dojem. Začínal jsem v béč-
ku, za což jsem byl rád, protože jsem mohl pravidelně na-
stupovat. Pak jsem dostával šanci v áčku, což pro mě byla 
velká motivace. Když jsem viděl, kolik chodí na Kopaninu 
lidí, že se zápasy natáčejí na kameru, dělají se rozhovo-
ry, byl jsem vždycky rád, když jsem mohl aspoň na chvíli 
nastoupit.

Jaké máš vůbec fotbalové plány?
Teď je mým cílem být platný na Kopanině, dávat góly, rozho-
dovat zápasy. A pak? Kdyby se to podařilo, tak bych to rád 
zkusil ještě výš, to by mě lákalo.

Měl jsi už nějaké nabídky? Nástup na Kopaninu jsi 
měl slibný.
Neměl jsem nic, ale stejně bych asi neodešel. V tuhle chví-
li si uvědomuju, že mám nejvýš na divizi. Třetí nebo druhá 
liga? Na to teď nemyslím. Nejdřív se musím prosadit na té-
hle úrovni, pak můžu mluvit o tom, že by mě to lákalo výš.

Jak ses vůbec adaptoval na mužský fotbal?
Máme na Kopanině docela mladý tým, takže se v kabině ně-
kdy cítím jako v dorostu. Ale ti starší kluci berou nás mladší 
úplně v pohodě. V tomhle směru to klape.

Myslel jsem spíš na hřišti.
Nikdy jsem nebyl silový hráč, uhýbal jsem ze soubojů. Tady 
jsem se naučil neuhýbat. Nebojím se zajet. Když už do něče-
ho jdu, tak jedině naplno. Řekl bych, že jsem si na mužský 
fotbal zvyknul a v tomhle směru se přizpůsobil.

Autor: Radim Trusina

Foto: FCPK (Ladislav Pilař)
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Petr Jeřábek Günter BittengelDavid PrůšaDaniel Borský Jiří Gerstner
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Pavel ZadinaDominik SantlerŠimon HonetschlägerSalim Sdiri František Truhlář

Michal HrebíčekMichal JarábKamil VýbornýRoman Vyšata Jan Hrubý

Radek Pavelka
trenér brankářů

Petr Fiman
asistent trenéra

Radek Duda
trenér

Michal Šimlinger Josef Sojka
sekretář
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